

## 订购表格 ORDER FORM

	价格 Price	会员订购 Member Price	数量 Quantity	总结 Total
粽子礼盒 Dumpling Set	\$128	\$108		

Collection date/ time: \_\_\_\_\_

Full Name: \_\_\_\_\_

Contact No.: \_\_\_\_\_ (Mobile) \_\_\_\_\_ (Home/Office)

Email Address: \_\_\_\_\_

*Mode of Payment (Credit Card details are required to guarantee your orders upon confirmation)*

Card Type:

Mastercard  Visa  JCB  American Express  
 Diner's Club  Union Pay  Cash  Others \_\_\_\_\_

Name on Credit Card: \_\_\_\_\_

Credit Card No.: \_\_\_\_\_ Expiry date: \_\_\_\_\_ CVV no.: \_\_\_\_\_

Credit Card Holder's Signature: \_\_\_\_\_

### 取货细节 Collection Details

预购日期：今日至2024年6月9日

Pre-order : Now till 9 June 2024

取货日期：2024年5月20日至6月10日

Collection Date : 20 May - 10 June 2024

取货时间：中午12点至晚上8点

Time : 12pm - 8pm

取货地点：欧芮酒店大厅

Location : Hotel Ora Lobby

RESORTS WORLD™ SENTOSA

圣淘沙名胜世界™

龙  
瑞  
佳  
节

乐  
享  
其  
粽



Filled with Decadence  
indulgent dumplings worth savouring

Now - 9 June

## 上等海味鲍鱼

菜蒲裹粽

用风水廷奢华诱人的粽子系列，为您的亲朋好友带来幸福与美味的双重享受。从经典的上等海味鲍鱼菜蒲裹粽到现代的鸳鸯粽，每一个粽子都经过手工精心制作而成，口味浓郁，值得细细品味。

每套包含六个粽子（每种口味各两个），并附赠一瓶风水廷招牌XO酱和一瓶桂花酱。

Delight loved ones with Feng Shui Inn's decadent collection of indulgent dumplings. From the classic Imperial Abalone Dumpling to the contemporary Yuan Yang Dumpling, each is handcrafted with care and filled with rich flavours worth savouring.

尽情享受海洋的浓郁风味。这款粽子不含麸质，营养丰富，内含上等腌制海鲜和鲍鱼，并用腌制过的芥菜叶包裹。

Indulge in the deep flavours of the ocean. This gluten-free, nutrient-rich dumpling is packed with premium dried seafood and abalone. It is wrapped in a preserved lotus and bamboo leaf.



扫描了解更多  
Scan here for  
more information  
and promotions

## 双喜粽



这款现代粽子由鲜嫩的烤鳗鱼和烟熏培根手工制作而成，将甜味和咸味完美融合。

A harmonious blend of sweet and savoury, this contemporary dumpling is handmade with tender grilled unagi and smoky bacon.

这款粽子将高纤维莲蓉与果仁味的黑糯米搭配在一起，融入了芬芳的椰糖香气。搭配我们花香四溢的桂花酱，味道更佳。

This dumpling pairs a high-fibre lotus paste with nutty black glutinous rice infused with aromatic gula melaka. Best enjoyed with our floral Osmanthus Sauce.

## 鸳鸯粽

